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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  5/2022 
 
Tid  31.1.2022 kl. 19:00 
Plats  Styrelserummet / Microsoft Teams 
 
Närvarande Emilia Sparf 
  Tobias Holmberg 
  Frans Grönholm 
  Matilda Dahlgren 
  John Käldman 
  Alexandra Hellstén 
  Clara Lumio 
  Hugo Back 
  Oliwer Grannas  
  Oskar Smeds  
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 19:00. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes.  
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Emilia Sparf 

●  KPV möte 
●  Kylli & KPV skolning 
● Mötestekniksolning 

 
 Tobias Holmberg 

●  Mötestekniksolning  
 
 Frans Grönholm 

● Mötestekniksolning 
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 Clara Lumio  
● Mötestekniksolning  
 

 John Käldman 
● Mötestekniksolning  
 

 Hugo Back 
● Mötestekniksolning  
 

 Alexandra Hellstén 
● Konstituerande möte med OVVS 
● Mötestekniksolning 

 
 Oliwer Grannas 

● Mötestekniksolning 
 

 Oskar Smeds 
● Konstituerande möte med OVVS 
● Mötesteknikskolning 

 
 Matilda Dahlgren  

● Mötestekniksolning 
 
 
7 § CELLA NOVA 
 

 Bokningsförfrågan till slutet av februari, 25-26.2, privat födisfest. HDMI switchen fungerar ej 
som den ska.  

  
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 

 Förslag på förkunskapskrav på huvudämnesval i finansiell ekonomi diskuterades. 
 

9 § STUDIESOCIALT 
 

 Visuella materialet till prepkursen färdigt, facebook sidan ska uppdateras. Fram till 1.4 är 
summan 350e och efter det 400e. Anmälningen stänger 17.4. Diskussion angående 
prepkursdatumen gicks.  

 
10 § EKONOMI 
 

 Ingen kontantinsättning i januari. Gå till banken med Emilia och Oskar. iZettle är uppdaterat 
och är i Emilias namn.  

 
11 § NÄRINGSLIV 
 
 NU ansökningen har stängt. ABC fotbollsförening sponsorering diskuterades.  
 
12 § NÖTTE 
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 Redaktionen väljs kommande vecka, skolning under februari. Prepkursmaterialet är fixat och 
skickat till John. Styrelsekartorna har kommit. Nötte publiceringsdatum diskuterades.  

 
13 § KULTUR 
 

 Headhunta till ÅFK och kulturutskottet. Årsfestlokaler diskuterades. Inskolning med John till 
jämlikhets och trakasseri ombudet på fredag.  

 
14 § INFO & WEBB 
 

 OVVS konstituerande möte diskuterades, en arbetsgrupp lades ihop för att gå igenom 
upplösningsförslaget.  

 
15 §  PROGRAM 
 
 Fontana VIP-kort till styrelsen. Framtida evenemang diskuterades.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga inbjudningar.  
 
17 § AKTUELLT  
 
 Intro 
 Infaller 5.2.  
  
 Program med styrelsen 
 Datum diskuteras senare. 
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 Fastlaskiainen 
 Möte med ÅAS och Novium angående evenemanget på onsdag.  
  
 Wykypäivät 
 Emilia, John, Matilda och Alexandra deltar.  
 
 Samkväm med filicia 
 Infaller 10.2. 
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls söndag 6.2.2022 kl. 17:00 i styrelserummet / Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 20:18 
 
 
  
 



  
STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f. 

 

 
                          
Emilia Sparf   Alexandra Hellstén  
Ordförande   Sekreterare 

 


